

## MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 4

**Møte:** NTNUI-langrenn

**Dato:** 29.04.2018

**Tid:** 18:00 – 20:00

**Møtested:** Klostergata 78D

**Møteleder:** Jørund Vala

**Innkalt:** Elise Bryn, Anna Jensen, Ole Hulbak, Andreas Faanes, Jørund Vala, Erlend Sverdrup, Marcus Braathen, Elise Langkaas, Gunnar Wang-Haugseth, Sebastian Torgersen

**Ikke møtt:** Erlend Sverdrup

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake:  Hva blir det denne gangen mon tro??  Det ble vafler
1	<b>Evaluering Stakefesten (v/Alle)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gikk veldig bra.</li><li>- Ingen bøter. Dobbel kontrollpost funket bra</li><li>- Til neste gang: Fast pris uavhengig av buss eller ikke.</li><li>- Noe færre deltakere i år, uvisst hvorfor, men en «generasjon med venner» har slutta</li></ul>
2	<b>Nyheter fra HS (v/Jørund)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Møte onsdag 11.04.2018</li><li>- Langrennsgruppa har egen kontakt i HS, og er en del av «Utholdenhetsavdelingen»</li><li>- Består av O-gruppa, Trigruppa, sykkelgruppa, fridrett, rogruppa og oss.</li><li>- HS jobber med NTNUI sitt tilbud i fremtiden, nye idrettsbygg, dødens dal osv.</li><li>- Oppegående folk, så bare å spørre om hjelp/samarbeide ved behov</li><li>- Samarbeidsavtale med Choice Hotels, Jørund skal på infomøte i morgen.</li></ul>
3	<b>Treninger Våren 2018 (v/ Elise 1450)</b>  Olavsstafetten – 1.mai. Alt i rute?  Alt i rute. 1 rent herrelag og et mixlag. <b>Endre lagene (toppe)</b>

	<p>3000m test – <b>10.mai (Ny dato)</b></p> <p>Dragvoll testløp og sommeravslutning Moholt– 25.mai – Hvem kan ta ansvar? Anna og Gunnar tar ansvar. De har 3000 kroner til rådighet fra Sweco! Masse grillkull i langrennskjelleren.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Deltagerpremie – Litago i mål, grillmat til grilling osv.</li> </ul> <p>Søknad om hall til høsten er sendt til sit. Tar nok tid å få svar.</p>
4	<p><b>Bli-kjent-trening (v/Gunnar)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Helst tirsdag 28.08.18 (Swecosprinten på torsdagen)</li> <li>- Forslag om å droppe hytta: pga. De er lite fleksible på dag (kan ikke ha tirsdag), dyrt og krever mange dugnadsenheter</li> <li>- <b>Konklusjon:</b> Dropper hytta. Myrfotball i Estenstad. Dusj/garderobe Dragvoll. Auditorium på Dragvoll.</li> <li>- Mat – Alle får baguett/wrap og drikke. Mingling med styret og kaker etterpå.</li> <li>- <b>Må koordineres med Sweco og O-gruppa. (Ole og Gunnar)</b></li> <li>- <b>Helst tirs 28.aug</b></li> </ul> <p><b>Swecosprinten</b></p> <p>Byggearbeid på Granåsen? Klassisk stil uansett. Enig om at det er like ok å ha det på kveldstid.</p>
5	<p><b>Meråkersamling (v/Marcus)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ikke fastslått.</li> <li>- All in på Meråker Arena. Med mindre Kirkebyfjellet snur.</li> <li>- Venter kun på tilbud.</li> </ul>
6	<p><b>Oppdatering fra kasserer (v/Andreas)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Refusjonskjemner - første inntrykk er bra/dårlig?</li> <li>- Fått inn 40-50 stk. Ikke sett på de enda.</li> <li>- Må søke likviditetslån fra HS. Tar litt lenger tid å gi ut pengene.</li> <li>- Internrevisjon godkjent.</li> </ul>
7	<p><b>Utenlandstur (v/Jørund)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>La Diagonela 19.januar 2019</b></li> <li>- Forslag om å kjøre samme opplegg som for 2 år siden. Fly til Munchen, billig og bra overnatting. Enkelt å organisere.</li> <li>- SAS Gruppereiser (Sportsreiser. Bestille snarest)</li> <li>- Prøver oss på der vi var sist mtp overnatting.</li> </ul>

8	<p><b>Spennende sak nr. 1 (v/Ole)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Hva er dette mon tro?</li><li>- Strømmes – driver med klær osv. Ønsket å tilby oss lager og nettbutikk.</li><li>- Ikke aktuelt for langrennsgruppa per nå.</li></ul>
9	<p><b>NTNUI Langrenn som Ski Classics lag (v/Ole)</b></p> <p>Styret er positive, men mye må undersøkes først.</p> <p>Må snakke med HS og Visma Ski Classics mtp. økonomi osv.</p> <p>Men alle er enige om at dette er noe vi må jobbe videre med. Ole og Jørund leder an.</p>
10	<p><b>Oppdatering av hjemmesiden/<del>nett-fiskebeiner</del> i sommer? (v/Sebastian)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Sebastian delegerer ansvar til saker på hjemmesiden.</li><li>- Må revurdere antallet Fiskebeinere. Forslag: Kun i papirform ved samlinger.</li><li>- Trenemail- sebastian ser på saken</li></ul>
11	<p><b>Alle sitt hjørne (v/Alle)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Andre kommentarer, tanker eller forslag?</li><li>- Vi tar runden</li> <li>- 17.mai frokost. Kan bli folksomt og mye styr for de som arrangerer. Bedre og heller møtes et sted og gå sammen til byen.</li></ul>
12	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>-Neste møte blir i august!</li></ul>